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@minvws.nl];

From: )

Sent: Fri 2/5/2021 10:03:22 AM

Subject: RE: claim deel jeugd ggz capaciteit?

Received: Fri 2/5/2021 10:03:22 AM

Mooi! Volgende week weten we wat de uitvraag heeft opgeleverd en kunnen we verder praten over de knelpunten en wat de

gemeenten hieraan gaan en kunnen doen. Dan kunnen er pas kijken of een claim nodig is en voor hoeveel.

crocSNE

van:[EEEIEEE© minvws.ni>
Verzonden: donderdag 4 februari 2021 18:01

) <PEREEN @ minvws.nl>; ) <BCHE

@ minvws.nl>; @minvws.nl>;
<THE @minvws.nl>

Onderwerp: RE: claim deel jeugd ggz capaciteit?

@minvws.nl>;

@minvws.nl>

Ook nog even genoemd bij stas. Ook hij kan zich voorstellen dat we dit punt op pm houden. Nu al geld is wel erg vroeg in

proces.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[ERED ERED) owinvws ol

Datum: donderdag 04 feb. 2021 5:53 PM

) RET vis >, EKER
(@minvws.nl>

)BEY @minvws.nl>
Onderwerp: RE: claim deel jeugd ggz capaciteit?

Ha allen,

Het lijkt een kans, maar ik twijfel wat over die JGGZ. immers geld expertise centra komt maar niet op? Er is weinig concrete info

over waar nu precies een knelpunt is (na het weekend weten we meer) en die boeggolf is ook vaag.

Wat ook meespeelt is de gemeentelijke verantwoordelijkheid — daar moet eerste actie zijn.

Ben benieuwd wat de anderen vinden.

var:IEEE)SEENinv n>
Verzonden: donderdag 4 februari 2021 17:13

Onderwerp: claim deel jeugd ggz capaciteit?

Ho INE IESE
Loopt er voor capaciteit Jeugd ggz (incl crisisbedden), een claim via meerkosten oid? Zo niet, dan kan deze meelopen in onze

claim voor een jeugdplan (100+ min). De vraag is wel of we het willen. Want krijgen we het geld ook weggezet en kunnen

aanbieders ook meer gaan behandelen (tekort aan personeel)?

Als we het willen, dan heb ik vandaag een globale schatting nodig met enige onderbouwing. || REP eekt morgen met

financién over brede claim: leefstijl, kwetsbare personen en jeugd).
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Hugo heeft in de TK het jeugdplan aangekondigd met de hoofdelementen, waaronder capaciteit jeugd ggz (op verzoek van

Jetten).

Groeten,

5.1.2e

van:ICEDIEEE0 invs.ni>
Verzonden: donderdag 4 februari 2021 17:03

Aan:IEEE)EXEom invws.o >;IEEEEXER© minvws.o>
Onderwerp: RE: Doortrekken jeugdpakket naar 1/1/2022

Ha,

Even paar punten:

Je moet toch een schatting maken... Dus lijkt me over het algemeen prima:
- Algemeen: er gaat al heel veel geld naar gemeenten. Hoe groot is absorptievermogen om extra dingen te doen.Heb al

gemeenten gesproken dat ze geld willen bewaren voor zomeractiviteiten. Dus wellicht iets lager bedrag realistischer
- Denk dat we bij Jeugdadviesraad wel wat moeten budgetteren. Of willen we dat uit regulier budget doen?

- JGGZ, moet dat niet langs andere weg worden gefinancierd gezien decentralisatie en meerkostenregelingen etc?

Van:IEEEJBEYeminvws.ni>
Verzonden: donderdag 4 februari 2021 16:50

Aan:[IEE<BEEEDN© invws o>;EERE)EEEDM© ninvws.ni>
Onderwerp: RE: Doortrekken jeugdpakket naar 1/1/2022

eens

van:IEEE IEEE invws.ni>Verzonden: donderdag 4 februari 2021 16:50

Aan:[EENBERET© invws.n>;IEEE)EEE@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: Doortrekken jeugdpakket naar 1/1/2022

Alvast vooraf kostendelersnorm moeten we missch eruit halen. Want SZW wordt echt helemaal gek als we dit gaan doen!

van:[IESBEE© ninvws.ni>
Verzonden: donderdag 4 februari 2021 16:43

Aan:ECE.JEo minvws.i>;[IIEESE© minvws n>
Onderwerp: FW: Doortrekken jeugdpakket naar 1/1/2022

Ha beide,

Kunnen jullie meelezen op claim. In overleg met

[ERE trekken
we het jeugdpakket door tot 31 december. En voor kwetsbare

personen heb ik 4 min toegevoegd. Twee posten zijn onbekend qua kosten: kostendelenersnorm en jeugd-ggz capaciteit. Wat

doen we daarmee?

Groeten,

Verzonden: donderdag 4 februari 2021 15:58

Aan: " @minjenv.nl>; 5.1.2e minvws.nl>

CC: ;
5.1.2e < 51.2e @minjenv.nl>; ERIN. 5.1.2e minienv.nl>

Onderwerp: RE: Doortrekken jeugdpakket naar 1/1/2022

Top! En zouden jullie ook nog onderliggende berekeningen kunnen delen? De pxq's? Hoe zijn de 3 maatregelen

(ontmoetingen, jongerenwerk en weerbaarheid) opgebouwd?
En gaan de middelen voor alle3 naar het GF?

Dank!

Groet,
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van:IEEESEENo ninicnv.o/>
Verzonden: donderdag 4 februari 2021 15:53

minvws.nl>

Onderwerp: RE: Doortrekken jeugdpakket naar 1/1/2022

Dank voor de verduidelijkingen van zojuist.
Ter check en aanvulling.

Alvast heel hartelijk dank,

Groet,

Postbus 20301 | 2500 EH DEN HAAG

51.2e 5.1.2e @minjenv.nl

5.1.2¢

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de alzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het

elektronisch verzenden van berichten.

Ministerie van Justitie en Veiligheid

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent

to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for

damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.

Ministry of Justice and Security


